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Referat af rådsmøde d. 9. maj 2017                         

1. Status for hovedrapport 

 

Sekretariatet orienterede om status for hovedrapporten, der blev fulgt op med korte 

drøftelser. Derudover blev det drøftet, om der var behov for hyppigere (evt. kortere) 

rådsmøder. Der var enighed om, at rådsmedlemmerne og sekretariatet løbende skulle 

vurdere, om flere møder skulle arrangeres.   

 

2. Oplæg om hovedrapportens kapitler 

Sekretariatet præsenterede hovedrapportens kapitler og anbefalinger, som blev fulgt op af en 

række drøftelser. Det var enighed om at omstrukturere en række kapitler og uddybe 

baggrunden for valget af de konkrete omstillingselementer i rapporten.  

3. Analysearbejde det kommende år 

Grundet tidspres blev dette punkt udskudt. 


